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Protokół nr IX/2011 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

14 września 2011 r. 
 

                
  Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 14 września 2011 r. o godz. 1300 w 

sali narad Urzędu Gminy w Krzemieniewie. 
Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Stanisław Osięgłowski, który serdecznie 
powitał obecnych radnych a w imieniu Rady zaproszonych gości: Andrzeja Pietrulę – 
Wójta Gminy, Longinę Szulc – Sekretarza Gminy oraz radcę prawnego Dariusza 
Płócieniczaka  (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokółu). 
Przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach bierze udział 14 
radnych, i że wobec tego Rada jest władna do podejmowania uchwał.  
 
Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 
1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie protokółu z ostatniej Sesji. 
3. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia skargi do Naczelnego Sądu Administracyjnego na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego z dnia 16.08.2011 r. 
dotyczącego orzeczenia nieważności uchwały Nr VIII/45/2011 Rady Gminy 
Krzemieniewo z dnia 12 lipca 2011 r. w sprawie przyjęcia statutu Związku 
Komunalnego zorganizowanego pod nazwą „ Związek Międzygminny Wodociągów i 
Kanalizacji Wiejskich, w części dot. § 11 pkt 1 „Statutu” stanowiącego załącznik do 
uchwały. 

5. Podjecie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Gostyniu. 
6. Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 
7. Wolne głosy. 
8. Zakończenie. 
Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku obrad, przystąpiono do jego 
realizacji. 
 
Ad.2. 
Przewodniczący zapytał radnych o uwagi do projektu protokółu z poprzedniej sesji. 
Uwag nie zgłoszono.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokółu z VIII sesji.  
Za przyjęciem protokółu głosowało 14 obecnych  radnych – przyjęty został jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
W kolejnym punkcie obrad przewodniczący Rady zaprosił radnych do zgłaszania 
interpelacji, wniosków i zadawania pytań. 



 2 

Jako pierwszy głos zabrał radny Zbigniew Ptak, który poruszył sprawę konieczności 
naprawy urządzeń na  placu zabaw w Garzynie na Osiedlu Słonecznym - prosił również o 
podsypanie piasku przy zjeżdżalniach. 
Radna Józefa Adamska  nawiązując do wypowiedzi radnego Zbigniewa Ptaka  
poinformowała, że  na placu  zabaw w Oporówku jest uszkodzone jedno z urządzeń do 
zabaw dla dzieci.  
Radna Małgorzata Tarnowska prosiła, w imieniu mieszkańców Garzyna, o naprawę 
chodnika wzdłuż drogi krajowej nr 12 - są tam bardzo wysokie progi, które stwarzają 
niebezpieczeństwo dla pieszych. 
Radny Marek Garbacz  zapytał, czy coś wiadomo w sprawie wycinki niebezpiecznych 
drzew w parku w Drobninie. 
Radny Piotr Sikorski – prosił o postawienie znaku „teren zabudowany” na drodze Zbytki-
Drobnin, w pobliżu suszarni pasz. 
 
Ad.4. 
Przewodniczący Rady poprosił pana mecenasa Dariusza Płocieniczaka o przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie złożenia skargi do Naczelnego Sądu Administracyjnego na 
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego z dnia 16.08.2011 r. dotyczące 
orzeczenia nieważności uchwały Nr VIII/45/2011 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 12 
lipca 2011 r. w sprawie przyjęcia statutu Związku Komunalnego zorganizowanego pod 
nazwą „ Związek Międzygminny Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich” w części dot. § 11 
pkt. 1 statutu, stanowiącego załącznik do uchwały. 
Mecenas  Dariusz Płócieniczak omówił problematykę związaną z wnoszonym 
zaskarżeniem i przedstawił projekt uchwały.  
Uzasadniając go wyjaśnił m.in., że zmiana statutu generalnie nie dotyczy gminy 
Krzemieniewo, ale Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we 
Wschowie oraz, że Związek nie może wystąpić ze skargą  do NSA, ponieważ kompetencje 
do takiego wystąpienia mają tylko rady gmin należących do Związku.  
Uchwała Nr VIII/45/2011 podjęta na sesji Rady Gminy Krzemieniewo w dniu 12 lipca 
2011 r. została unieważniona w części dotyczącej § 11 pkt „Statutu” (stanowiącego 
załącznik do uchwały) rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Wielkopolskiego. 
W przygotowanej skardze do NSA zaskarżonemu rozstrzygnięciu zarzuca się błędną 
interpretację przepisu art. 67 ustawy z dnia 08.marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
Radny Radosław Sobecki zapytał, jakie byłyby konsekwencje przyjęcia statutu bez § 11 w 
statucie Związku. 
Mecenas Płócieniczak odpowiedział, że zapis tego paragrafu dotyczy tylko kwestii 
formalnych. 
Ponieważ innych pytań do przedstawionego projektu nie zgłoszono, przewodniczący 
przeprowadził głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik. nr 2 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący podziękował mecenasowi Dariuszowi Płocieniczakowi za przedstawienie 
projektu uchwały i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad.5. 
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu panią Józefę Adamską - przewodniczącą 
Zespołu opiniującego kandydatów na ławników -  o odczytanie protokołu z posiedzenia 
tego zespołu.  
Przewodnicząca Adamska poinformowała, że 2 sierpnia 2011 r. odbyło się posiedzenie 
Zespołu opiniującego kandydatów na ławników, powołanego przez radę gminy uchwałą nr 
VIII/44/2011 z 12 lipca 2011 r i odczytała protokół z tego posiedzenia. Z protokółu  
wynikało, że zgłoszoną przez obywateli kandydatką na ławnika Sądu Rejonowego w 
Gostyniu jest pani Zofia Łabusińska.  
Protokół Zespołu opiniującego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu 
O przedstawienie procedury wyboru ławników do Sądu Rejonowego, przewodniczący 
poprosił panią Longinę Szulc – Sekretarza Gminy. 
Pani Sekretarz, przywołując stosowną podstawę prawną, poinformowała, że Rada 
dokonuje wyboru ławników w głosowaniu tajnym i że w związku z tym należy powołać 
komisję skrutacyjną, która je przeprowadzi. Omówiła także zasady głosowania.  
Przewodniczący poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 
Zgłoszono następujących kandydatów: 

1. Radosław Sobecki, 
2. Alina Kamieniarz 
3. Marek Garbacz. 

Każdy z  kandydatów wyraził  zgodę na pracę w komisji. 
Komisja przygotowała karty do głosowania, rozdała je radnym i po głosowaniu zebrała je 
do urny.  
Po przeliczeniu oddanych głosów komisja sporządziła protokół z głosowania, który 
odczytał przewodniczący komisji radny Radosław Sobecki. 
Z protokółu wynikało, że w głosowaniu wzięło udział 14 radnych, że oddano 14 głosów 
ważnych oraz, że „za” zgłoszoną kandydatką głosowało 10 radnych a „przeciw” było 4 
radnych. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
Następnie pani Sekretarz odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego. 
Pytań do przedstawionego projektu radni nie wnosili.  
Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
Ad. 6. 
Do zgłoszonych pytań i interpelacji Wójt odniósł się następująco. 

− odnośnie placów zabaw w Garzynie i Oporówku - pracownicy Urzędu Gminy w 
najbliższych dniach dokonają przeglądu uszkodzonych urządzeń na placach i 
naprawią je; 
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− w sprawie chodnika w Garzynie - również „sprawdzimy co należy zrobić, aby 
zmniejszyć niebezpieczeństwo dla pieszych”, 

− usunięcie drzew w parku w Drobninie uzależnione jest od oczekiwanej zgody 
konserwatora zabytków, 

− Urząd Gminy rozpatrzy możliwość postawienia stosownego znaku drogowego 
ograniczającego prędkość na wskazanym odcinku drogi Drobnin-Zbytki. 

 
Ad.p. 7. 
W wolnych głosach i wnioskach radny Zbigniew Ptak potwierdził konieczność naprawy  
chodnika w Garzynie, o którym mówiła radna Małgorzata Tarnowska, i dodał, że o 
przypadku złamania tam ręki przez mieszkankę Garzyna nie słyszał; stwierdził, że   
chodnik we wskazanym miejscu jest rzeczywiście nierówny a poza tym przy posesji OHZ 
jest do połowy szerokości zarośnięty chwastami. Zwrócił się z prośbą o interwencję w tej 
sprawie u prezesa OHZ w Garzynie. 

Radny Józef Krysztofiak, poinformował radnych o ciekawych imprezach kulturalnych 
odbywających się nad jeziorem w Górznie i zachęcał do brania w nich udziału;  
Podkreślił, że przedsięwzięcia te organizują  bardzo ciekawi ludzie-hobbyści, także z poza 
z naszego regionu, którzy z pasją i całkowicie bezinteresownie organizują tam piękne, 
otwarte imprezy. 
 
Ad.p. 8. 
Innych spraw nie poruszano.  
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim zebranym za udział w sesji  i o godz. 1430 

zamknął obrady,  
 

 
 

Protokółowała: 

  
Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 
 

 
(Bogusława Stróżynska)  ( Stanisław Osięgłowski) 

 
 


